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§ 22

Föregående protokoll

Sammanfattning
Mötesprotokollet från Näringslivsrådets sammanträde den 11 oktober 2018 godkänns och 
läggs till handlingarna.

Paragrafen är justerad
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§ 23

Förslag sammanträdesplan 2019

Sammanfattning
Förslag på mötesdatum för 2019 godkänns.
Datumen är: 14 mars, 9 maj, 3 oktober och 5 december kl 15.00-17.00
Plats är som vanligt Ekebyhovs slott.
 
Önskemål framkom om att senarelägga mötena då flera upplever att de inte hinner till klockan 
15. Det beslutades att alla tar en fundering kring detta tills nästa råd så alla får en möjlighet att 
göras sin röst hörd.

Paragrafen är justerad
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§ 24

Näringslivsdagen - summering

Sammanfattning
Näringslivschefen Stefan Pellén summerade Näringslivsdagen som gick av stapeln 14 
november på Sånga-Säby. Programmet höll ungefär samma struktur som tidigare år förutom 
att företagsorganisationerna inte delade ut något pris till Årets NY-företagare. I övrigt var det 
som vanligt kommuninformation, föreläsningar och middag + underhållning på kvällen. I år 
var det Joakim Thörn som höll en inspirationsföreläsning om Customer Experience, Ann 
Westin underhöll med knivskarp stand-up och John Lundvik underhöll med sång som 
engagerade publiken.
 
Många positiva reaktioner har inkommit där besökare och deltagare varit nöjda med 
evenemanget. Nästa års datum är satt till 13 november (preliminärt).
 
Ett problem som kvarstår är hur budskapet om dagen ska nå ut till fler? Och hur får vi fler 
utställare?
 
Vi har 4000 företag i kommunen och visst borde det vara enklare att få fler att engagera sig. 
Över 90% av de som deltar är nöjda med dagen och då borde inte utmaningen vara omöjlig. 
Ett tips är att marknadsföra nyhetsbrevet i annonser för att genom detta få fler 
prenumeranter. Några tycker att det är dyrt att delta. Då kan vi berätta vad man får för de 350 
kronorna som det kostar att delta. Kommunen ger ett bidrag men ett sådant arrangemang kan 
inte genomföras utan egenavgifter. Motsvarande evenemang med föreläsare, underhållning 
och mat kostar normalt mycket mer.
 
Alla i rådet tar med sig frågan och tänker ut förbättringsförslag tills nästa möte i mars.

Paragrafen är justerad
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§ 25

Beredningsgruppens framtid?

Sammanfattning
Beredningsgruppen i Näringslivsrådet använder sina fyra mötestillfällen till att besöka 
företag. Det har dykt upp färre och färre vid dessa tillfällen, och då speciellt våra politiker. Då 
alla förtroendevalda (utom två) samt företagsorganisationernas representanter ställer upp på 
sin fritid blir det svårt att dyka upp på eftermiddagarna klockan 16. Flera har eget företag eller 
arbetar utanför kommunen och ibland hinner man inte ut till ön (långa pendelavstånd och 
köer). Kan problemet lösas med att senarelägga träffarna?
 
Hur lockar vi fler politiker? Beredningen har varit ungefär hälften av rådet men varför inte 
bjuda in hela rådet, då gör det inte så mycket om alla inte kommer varje gång. Rådet har inga 
ersättare att skicka, men kan man skicka någon annan?
 
Vi måste påminna oss själva på varje Näringslivsråd vad som händer närmaste tiden.
 
Under 2019 läggs beredningens mötestid på Destination Ekerö dit företagare är välkomna att 
diskutera sina tankar, idéer och frågor direkt till politiker, företagsorganisationerna och 
Näringslivsenheten. Företagsorganisationerna ser till att det finns företagare på plats som är 
namngivna (för att inte riskera möten utan deltagare).
Näringslivsenheten informerar externt i god tid så budskapet sprids.
 
Behöver vi ändra målsättningen? Vad vill kommunen med sitt arbete gentemot företagen? 
Vad gör andra kommuner? Denna punkt tas med till nästa Näringslivsråd.

Paragrafen är justerad
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§ 26

Ordförande summerar

Sammanfattning
Näringslivsrådets ordförande sedan starten, Ingemar Hertz (M), avgår när denna 
mandatperiod tar slut vid årsskiftet. Här följer Ingemars historiska tillbakablick:

 Näringslivsrådet bildades i slutet på 90 talet.
 Under de första åren tjänstgjorde planeringsansvarig tjänsteman i Ekerö kommun som 

sekreterare och näringslivsansvarig. Arbetet med näringslivsfrågorna skedde på deltid.
 För att öka kontakten med näringslivet beslutades att näringslivsrådet skulle bjuda in till en 

näringslivsdag.
 År 2003 bjöds företagarna in till en näringslivsdag på Skytteholms kursgård.
 Totalt kom drygt 100 företagare och vid detta tillfälle presenterades de olika cheferna inom 

kommunen samtidigt som kommunen presenterade sina olika organ.
 De första näringslivsdagarna arrangerades av rådmedlemmarna själva med visst stöd av 

kommunens tjänstemän.
 Under flera år diskuterades att kommunen behövde en näringslivschef och för ca 12 år sedan 

startade Leif Altner som konsult att bygga upp en näringslivsenhet.
 Idéerna med att starta upp en näringslivsenhet hade påbörjats för ca 14 år sedan då 

näringslivsrådet politiska del samlades på Smådalarö för att arbeta fram ett gemensamt 
förslag. Detta resulterade i en gemensam skrivelse från samtliga partier i näringslivsrådet till 
kommunstyrelsen. Efter flera intensiva diskussioner beslutades att en näringslivschef skulle 
anställas.

 För drygt 10 år sedan anställdes Stefan Pellén som näringslivschef och ett par år sedare 
anställdes Merete Palmberg som näringslivskoordinator.

 I och med att Stefan Pellén kom in som näringslivschef startades en mängd projekt för att 
skapa en betydligt bättre miljö för företagarna i Ekerö. Näringslivsdagen utvecklades till att 
bli en permanent företeelse där företagarna kunde träffas och programmet blev betydligt 
mer professionellt.

 Under samtliga år har jag verkat som ordförande i rådet och kan se tillbaka på hur 
näringslivsfrågorna fått en betydligt viktigare roll.

 Bl.a. har flera industriområden tillkommit i Bryggaområdet och Skå.
 Ekerö kommun som en bra kommun att driva företag i har blivit betydligt bättre men mer 

kan göras. Framöver står ytterligare industri och näringslivsmark på agendan och ytterligare 
förenklingar i myndighetsutövningen . Allt för att företagarna skall ha möjlighet att enklare 
utvecklas i en attraktiv kommun, Ekerö.

Paragrafen är justerad
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§ 27

Företagsorganisationerna informerar

Sammanfattning
MFF: Har haft problem i styrelsen, men tar nu nya tag. Ny ordförande har tagit över platsen i 
Näringslivsrådet. Det arbetas för att få ett positivitet klimat gentemot kommunen.
 
Företagarna Ekerö: Företagarna har fokuserat på det politiskt arbete under 2018 i och med att 
det är valår. Har initierat ett samarbete med Selma Nätverk och Destination Ekerö genom att 
organisera AW med mini-seminarium. Tar Årets Ekeröföretagare, Drottningholms 
Entreprenad, vidare till regionfinalen i Stockholm med chans att vinna även riksfinalen (Årets 
Företagare i Stadshuset i oktober 2019).
Deltagit i Småföretagardagen och årets företagare med ca 500 småföretagare. Lagt fram det 
nya förslaget att vi i näringslivsorganisationer tar ansvar för att småföretagare kommer till 
våra företagarmöten med beredningsgruppen då de har svårt att ta emot hela gruppen hos sig 
men har en önskan att träffas och bli hörda. 
Planerar fler aktiviteter både på Ekerö och i Sundbyberg.
 
SELMA: Har 75 aktiva medlemmar med regelbundna träffar där många dyker 
upp. Gemensamt med Företagarna arrangeras AW med seminarium i samarbete med 
Destination Ekerö.. Det är givande att som liten företagare träffa andra och utbyta 
erfarenheter. Christin Blomberg, ordförande, avgår i mars 2019.
 
Nyföretagarcentrum Ekerö: Deltog på den välbesökta "Eget företag"-mässan i Älvsjö för 14:e 
gången!!. Efter en annonskampanj på FB fick mässan mycket uppmärksamhet.
 
LRF: I Ekerö kommun 282 medlemmar, men inte många är aktiva. De arrangerar olika event 
men uppslutningen är dålig.
 
Allmän diskussion om hur alla företagsorganisationer kan arbeta mer tillsammans istället för 
mot varandra. Kanske bli bättre på att bjuda in till varandras träffar?

Paragrafen är justerad
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§ 28

Övriga synpunkter och frågor

Sammanfattning
Inga övriga punkter.

Paragrafen är justerad

Page 10 of 11



Mötesprotokoll
2018-12-06

Näringslivsrådet

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 29

Nästa möte

Sammanfattning
Nästa Näringslivsråd är den 14 mars 2014.
 
Då är det i en ny mandatperiod med ny samansättning av ledamöter. Politikens 
ledamöter väljs på KF i december och organisationerna nominerar sina ledamöter efter att 
kommunstyrelsens ordförande skickar ut brev där de ombes skicka in nomineringar.

Paragrafen är justerad
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